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Reservation i Kf ärende 18 Simhall Näckenbadet 

 

Vi Kristdemokrater reserverar oss mot beslutet att fullmäktige med mycket liten majoritet väljer att 

förorda Näckenbadet som bästa lokalisering av framtida simhall. Vi menar fortfarande utifrån de 

fakta underlag vi har att bästa långsiktigt hållbara lokalisering för hela Nacka samhället är i Fisksätra. I 

Fisksätra får vi mer för pengarna med en simhall med större kapacitet. Det är fler osäkerhetsfaktorer 

som är hotande för en försening av simhall i Näcken alternativet där alla i Fisksätra /Saltsjöbaden  

kan bli utan en hall under för lång tid. Men Kristdemokraterna kommer inte medverka i någon 

politisk process som medför försening av ett demokratiskt fattat beslut där Näckenplaceringen  

förordats. Men vi oroas över att vår brist på rådighet över det föreslagna alternativet ska få onödigt 

skadliga konsekvenser. 
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